
 

 

VÄSTERBOTTENS BRIDGEFÖRBUND       2020-09-23 
           Protokoll 3 
           
Styrelsemöte onsdagen den 23 september 2020 (videomöte)  
Närvarande Ove Mattsson ordf. 
  Johan Vikström   
  Jonas Dahlgren  
  Ingalill Linerudt 
 

1. Mötet öppnades av ordförande Ove Mattsson. 
2. Till mötessekreterare valdes Johan Vikström 
3. Föregående protokoll 

a. Inga synpunkter 
4. Årsmötet 

a. Beslut att årsmötet under rådande omständigheter ska hållas över videolänk. 
b. Datum för årsmöte bestämdes till onsdag 28/10 19.00 
c. Det kommer att finnas möjlighet för alla att närvara via videolänk. Vi kommer att hjälpa 

BK Björken och Skellefteå BK att sätta upp videolänk på klubbarna för dem som inte vill 
vara med hemifrån. 

d. Jonas är ansvarig för att sätta upp en videolänk. 
e. Johan är ansvarig för att  

i. Komma med förslag till stadgeändring (Innan inbjudan till årsmötet). 
ii. Valberedning förslag kommer in (Innan inbjudan till årsmötet).  

f. Ingalill är ansvarig för bokslut och revisorernas berättelse. 
g. Ove är ansvarig för 

i. Verksamhetsberättelse. 
ii. Dagordning (Innan inbjudan till årsmötet). 

iii. Utlysa årsmötet senast 14 dagar innan 28/10. 
5. Angående tävlingar har TK beslutat följande 

a. DM-lagkval ställs in (fjolårets deltagande och resultat gäller för kvalet) och en DM final 
kommer att spelas med samma lag som i fjol. 

b. Dm-dam och Dm-mixed flyttas till våren. Datum beslutas senare. 
c. Allsvenskan Div. 4 flyttas fram så långt som möjligt ni som vill anordna ett heat tag 

kontakt med Jonas Dahlgren 
d. Vad beträffar övriga sanktionerade tävlingar (eg silvertävlingar) så är det fritt för 

arrangerande klubb att spela, flytta eller ställa in. Vid ev. flytt ordnas nytt datum i 
samråd med VBFs TK  

6. Bidrag till ”plexiglaskryss”. Styrelsen har beslutat att betala halva kostnaden om 
medlemsklubbar vill köpa in plexiglaskryss från Svenska bridgeförbundet. Ansökan om bidrag 
skickas till Styrelsemedlem för behandling. Ingalill betalar ut pengar vid godkänd ansökan. 

7. Mötet avslutas av ordförande Ove Mattsson.  

 


